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Kedves Szülők és Gyerekek!

Az úgynevezett adventi időszakban vagyunk. Az advent szó az „adventus domini”
latin kifejezésből származik. Jelentése: az Úr jövetele. Ez arra utal, hogy az Úr, vagyis Isten
Fia, Jézus eljött közénk. Karácsonykor erre emlékezünk, az Úr Jézus földi születésére.

A karácsonyt négy hetes felkészülés előzi meg. Ezt nevezik adventnek. Nem az a
lényeg, hogy ajándékokat vásárolnak, és finomságokat sütnek-főznek. Régen a keresztyének a
szívüket, a lelküket készítették fel arra, hogy hálát adjanak Istennek, amiért elküldte közénk
Jézust. Az advent karácsony előtt négy vasárnapot foglal magában.

Az idei advent a múlt vasárnap kezdődött. Ma advent második vasárnapja van.
Karácsonyig szeretnék néhány dolgot elmondani adventről, az Úr Jézus Krisztus várásáról, az
Ő eljöveteléről.

Az első eljövetele már megtörtént, amikor megszületett a földre Betlehemben. Erre
sokáig vártak az emberek. Azért várták, mert Istennek erre határozott ígérete volt, és az
emberek azt is érezték, hogy nagy szükség van rá. Elolvasok néhány ígéretet a sok közül, ami
arra is rámutat, hogy miért volt szükség az Úr Jézus eljövetelére.

A legelső ígéret a Sátánnak szólt az Édenben: 1Móz 3:15 És ellenségeskedést szerzek
közötted és az asszony között, a te magod között, és az ő magva között: az neked fejedre tapos,
te pedig annak sarkát mardosod. Jézus lett az asszony magva, Aki a kereszten legyőzte a
Sátánt, a fejére taposott. Nagy szükség volt erre, hogy a Sátán ne pusztítson el minket.

Aztán Ábrahámnak szólt az ígéret: 1Móz 22:18 És megáldatnak a te magodban a
földnek minden nemzetségei. Jézus Ábrahámnak a magva, leszármazottja volt testileg.
Szükség van arra is, hogy Isten megáldjon minket. Az áldást Jézus Krisztusban kaptuk.

Dávidnak is szólt Isten: 2Sám 7:12-14 Mikor pedig a te napjaid betelnek, és elaluszol
a te atyáiddal, feltámasztom utánad a te magodat, mely ágyékodból származik, és
megerősítem az ő királyságát: Az fog házat építeni az én nevemnek, és megerősítem az ő
királyságának trónját mindörökké. Én leszek neki atyja, és ő lészen nekem fiam. Jézus Dávid
magva is volt, mert Mária, Jézus anyja Dávid családjából való. De Jézus apja Isten volt. Ezért
mondta Isten, hogy az Ő fia lesz. Szüksége van az emberiségnek arra is, hogy Jézus legyen a
király az egész földön, hogy igazság és békesség uralkodjon.

Aztán Dávid házának is szólt az ígéret: Isten újból kijelentette, hogy Ő lesz az apja,
mert szűztől születik. Ézs 7:14 Ezért ad jelt nektek az Úr maga: Íme, a szűz fogan méhében,
és szül fiat, s nevezi azt Immánuelnek. Ami azt jelenti: Velünk az Isten. Nagy vigasztalás ez!
Isten nem ellenünk van, hanem velünk, és közel van hozzánk, nem valahol a messzeségben.

Isten azt is kijelentette, hogy Betlehemben születik meg:Mik 5:2 De te, Efratának
Bethleheme, bár kicsiny vagy a Júda ezrei között: belőled származik nekem, aki uralkodó az
Izraelen; akinek származása eleitől fogva, öröktől fogva van. Ez az Ige azt is mondja, hogy
Jézus Krisztus Betlehemben való születése előtt is örökkévaló és hatalmas Isten volt.

Izraelben sokan várták ezeknek az ígéreteknek a beteljesedését. Pl. Simeon, aki a
templomban karjaiba vette a kisgyermek Jézust, és hálát adott Istennek, hogy beteljesítette az
ígéretét, hogy eljött közénk az Isten Fia, a világ Megváltója, és üdvösséget hozott.

Ti hogyan készültök, hogy várjátok a karácsonyt? Fontos, hogy a sok munka,
takarítás, sütés-főzés, ajándék-készítés között el ne feledkezzetek a lényegről: Jézus
eljöveteléről. Hasznos, ha elolvassátok az Ő eljöveteléről szóló Igéket, elgondolkoztok rajta,
és ha lehet, megbeszélitek a szüleitekkel.
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